

Date: September 7<sup>th</sup>, 2023

التاريخ : 7 سبتمبر 2023

Circular No:11 / AY 2023-2024  
Subject: Purchasing of school uniform

Dear Parents and Guardians,

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

For your convenience and to support the uniform company Threads, we made the examination hall available for purchasing uniforms again.

الرجاء التكرم بالعلم أن ادارة المدرسة قررت اعادة فتح قاعة الامتحانات لمتجر الزي المدرسي وذلك من أجل توفير الدعم والراحة لأولياء الأمور.

The company confirmed that they will sell the school uniform and PE attire in the **exam hall from 7:45 a.m. to 4:30 p.m. and will be available from Monday to Saturday until September 16, 2023.**

بالإضافة إلى توفير الزي الرياضي، وجميع المقاسات الأخرى، وذلك في قاعة الامتحانات يوميًا من الساعة 7:45 صباحًا حتى 4:30 مساءً من الاثنين إلى السبت وذلك لغاية 16 سبتمبر 2023.

The company promised to support all parents and guardians struggling to get the specific sizes for middle and high school students.

To make it easier, they ask that parents leave their contact details with their staff in the exam hall, with the specific school uniform size requests. They will then parents and ensure the correct sizes will be delivered to the school.

كما وعدت شركة ثريدز بتقديم الدعم لجميع أولياء الأمور وتوفير جميع المقاسات خاصة لطلبة المرحلة الإعدادية والثانوية. حيث يتعين على أولياء الأمور تزويد موظفي الشركة ببيانات الاتصال و المقاسات المطلوبة.

I trust our parents will be satisfied with the steps to support the uniform purchasing.

نحن على ثقة أن هذه الاجراءات ستنال رضاكم .

We urge our parents to ensure that our students dress appropriately in the school uniform with black shoes.

نؤكد على جميع أولياء الأمور حث الطلبة على الالتزام بالزي المدرسي المناسب مع أحذية سوداء.

With PE attire, students may wear black or white sports shoes. The school cardigans are available for girls in K-11.

يسمح للطلبة ارتداء الزي الرياضي فقط ايام حصص التربية البدنية، حيث يمكن للطلبة ارتداء أحذية رياضية سوداء أو بيضاء.

**Hoody jackets are not allowed at the school.**

تم توفير السترات المدرسية للفتيات من الحضانة الى الصف الثاني عشر.

I appreciate your cooperation.

**لا يسمح بارتداء الهودي في المدرسة لجميع الطلبة .**

Yours sincerely,

شاكرين لكم حسن تعاونكم.

Antoinette Brown  
Principal Director

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون

مديرة المدرسة